

Academic Summer School 2021



**Deutsche
Sporthochschule Köln**
German Sport University Cologne

**Institut für Europäische
Sportentwicklung und Freizeitforschung**
Institute of European Sport Development
and Leisure Studies



Overview



Deutsche
Sporthochschule Köln
German Sport University Cologne

Institut für Europäische
Sportentwicklung und Freizeitforschung
Institute of European Sport Development
and Leisure Studies

The ASSP at the German Sport University Cologne

As an academic Institution of the only one Sport University in Germany, the IESF offers annual Academic Summer School Program (ASSP) for bachelor, master and doctoral students from Chinese (sports) universities or higher education institutions of sports, as well as those working professionals with an interest in sports since the year of 2016. Due to the COVID-19 situation, the ASSP 2021 will be delivered fully online with special focus on *Research on Social Science, Mega Sporting Events, Olympics studies, European Sport Studies, School Sports* and so on.

作为德国唯一一所体育大学的学术机构，欧洲体育发展与休闲研究学院自2016年起每年为中国（体育）大学或体育高等院校的学士、硕士、博士生，以及对体育感兴趣的在职专业人士提供“学术暑期夏令营项目”。由于疫情的原因，2021学术暑期夏令营项目将在线授课，重点关注社会科学研究、大型体育赛事、奥林匹克研究、欧洲体育研究、学校体育等。在这里，你不仅会获得顶尖教授的个性化辅导，还会收获德国科隆体育大学官方申请指导，让无论是本科、硕士、博士、工作亦或是访问学者的你收获满满。

“ The ASSP will give you an insight into leading edge thinking in sports, and invite you to reflect on the big issues of the day.”

“学术夏令营项目将让你深入了解体育领域的前沿思想，并引起你对更多重大问题的思考。”
—— 德国科隆体育大学欧洲体育发展与休闲研究学院院长 & ASSP 学术负责人



欧洲体育最高学府，顶尖教授零距离接触



官方结业证书，科隆体育大学官方一手信息



名校学术氛围，提升专业知识及科研能力



全英文国际课堂，拓宽视野，提升语言水平



Faculty Spotlight



Deutsche
Sporthochschule Köln
German Sport University Cologne

Institut für Europäische
Sportentwicklung und Freizeitforschung
Institute of European Sport Development
and Leisure Studies

Univ.-Prof. Dr. Jürgen Mittag

ASSP 学术负责人
德国科隆体育大学欧洲体育发展与休闲研究学院院长
欧盟 让·莫内 教授
欧足联学术董事
欧洲政策研究学院学术董事



德国科隆体育大学体育史学院院长
2011年-2014年任德国科隆体育大学研究与教学副校长
奥林匹克研究中心负责人
欧洲体育史委员会成员

Univ.-Prof. Stephan Wassong

Dr. Till Müller-Schoell

德国科隆体育大学欧洲体育发展与休闲研究学院
学术顾问 — 公务员



德国科隆体育大学欧洲体育发展与休闲研究学院
国际体育发展与政策研究硕士课程主管

M.A. Maximilian Seltmann

M.A. Danlin Wu

ASSP学术助理
德国科隆体育大学欧洲体育发展与休闲研究学院
中国高校学术合作与交流项目协调员





Testimonials



Deutsche
Sporthochschule Köln
German Sport University Cologne

Institut für Europäische
Sportentwicklung und Freizeitforschung
Institute of European Sport Development
and Leisure Studies



The ASSP 1st Cohort (2016)

“Through a month of classroom learning and sports practice, I have deeply leaned that ‘sport is a way of life’. Sport is indeed a way of life for the Germans.”

“通过一个月的课堂学习和体育实践，我深刻体会到了‘体育是一种生活方式’。体育对德国人而言，确实是一种生活方式。”
——孙珂 上海体育学院

The ASSP 2nd Cohort (2018)

“After attending this summer school, I can already imagine that I will apply for a place to study at the GSU as soon as I have finished my Bachelor studies in China,”

“参加完这次暑期项目后，我可以想象，一旦我完成了在中国的本科学习，我就会申请科隆体育大学的学习名额。”
——党泽宇 北师大珠海分校



The ASSP 3rd Cohort (2019)

“The ASSP not only broadened my horizons, but also gave me a better understanding of the special meaning of ‘sport’ for me, which certainly adds to the diversity of my future options. Now, I am also learning German and I look forward to returning to the GSU in the future.”

“这次夏令营不仅开拓了我的眼界，而且使我更了解了‘体育’对于我的特殊意义，这无疑给我未来的选择增添了多样性。现在，我也开始学习德语，期待以后能再重回科隆体育大学”
——毛一岚 成都体育学院



ASSP 2021 期待你的加入!

更多活动详情请参考IESF学院中欧体育政策研究中心主页





Course Facts



Deutsche
Sporthochschule Köln
German Sport University Cologne

Institut für Europäische
Sportentwicklung und Freizeitforschung
Institute of European Sport Development
and Leisure Studies

✔ 录取条件 Entry Requirements

Applicants are expected to be proficient in the use of English. Applicants will normally need to show proficiency by providing the IESF with a qualification such as:

- ▶ 大学英语四级或更高 CET 4 or CET 6/ IELTS or TOEFL Certification
- ▶ 语言证书不必须，可提供在线英语测试 English scores are not mandatory; if the applicants do not have them, an online English test will be provided to ensure that the applicants can understand and express in a regular manner in English

✔ 课程安排 Course Arrangement

开课时间 Time: 2021/06/28 — 2021/07/30

- ▶ 5 weeks
- ▶ 建议自学时间 Recommended Self-study: 2-3 hours per day

人数限制 Number of Student: 25人

语言 Language: English (配随班翻译)

上课平台 Platform: ZOOM

结业评估 Assessments:

- ▶ 课堂参与 participation
- ▶ 家庭作业 homework
- ▶ 小论文 final paper
- ▶ 颁发结业证书 (含学时证明和总评成绩)

✔ 课程主题 Course Theme

- ▶ 人文社科研究基础：学术写作、论文技巧等
- ▶ 奥林匹克研究：体育史、冬奥会专题
- ▶ 中欧体育比较：涵盖德国体育系统、俱乐部体育、学校体育等
- ▶ 大型体育赛事研究
- ▶ 德国体育文化生活体验：线上参观德国科隆体育大学、欧洲最大体育图书馆等

✔ 费用 Course Fee

- ▶ 学生 Student: 1200 Euro
- ▶ 非学生 Non-student: 1500 Euro
- ▶ 学费包含：夏令营课件使用；结业证书国际邮寄